
PROTOKÓŁ  Nr  XVII/2016
Z OBRAD  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  CHODCZU

odbytych  w dniu  11 sierpnia  2016 roku.

Obrady Rady Miejskiej w Chodczu  rozpoczęły się o godz. 11,oo  i trwały do godz.
12:40 w sali   konferencyjnej  Urzędu Miasta  i  Gminy Chodecz I  piętro.   Uczestniczyli  w
obradach radni  według załączonej listy obecności,  sołtysi,  Burmistrz Chodcza – Jarosław
Grabczyński,   Radca Prawny-  Dorota Grabczyńska,    Skarbnik  Miasta i Gminy  -  Danuta
Nowakowska.

Ad. 1. Otwarcie.
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Anna Twardowska  dokonała   otwarcia  XVII  sesji  Rady
Miejskiej  w  Chodczu,   powitała  wszystkich  uczestniczących,  po  zapoznaniu  się  z  listą
obecności stwierdziła  iż według listy obecności na sali  obecnych było  11 radnych na stan
ustawowy 15 radnych, co według ustawy o samorządzie  gminnym stanowi  quorum  by Rada
Miejska mogła obradować i podejmować prawomocne uchwały.  
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Anna  Twardowska  zaproponowała  wprowadzenie  do
porządku obrad sesji pkt. 8 o treści : „ podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji
projektu „Usługi społeczne w Mieście i Gminie Chodecz”. Natomiast pkt. 8 przechodzi na
pkt. 9 itd. Wniosek przedłożony przez Przewodniczącą  Rady Miejskiej został poddany pod
głosowanie.  Za  wprowadzeniem  do  porządku  obrad  powyższego  Punktu  głosowało   11
radnych, przeciw 0, wstrzymało 0.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej   Anna  Twardowska  odczytała   porządek  obrad  wraz  z
wprowadzonym pkt. 8 o treści jak wyżej, a następnie poprosiła o składanie ewentualnych
propozycji , co do jego treści. Ze strony radnych nie było propozycji co do porządku obrad. 
W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała  porządek obrad sesji pod
głosowanie. 
Rada Miejska w Chodczu w głosowaniu jawnym: za -10, przeciw -0, wstrzymało -0,  przyjęła
porządek  obrad  XVII  sesji Rady Miejskiej .        
Przewodnicząca  stwierdziła,  że  porządek  obrad  sesji  został  przyjęty  w  następującym
brzmieniu:
Proponowany  porządek  obrad.

1. Otwarcie.
- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie  protokołu  z poprzedniej sesji,

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
- przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza,
- dyskusja,

3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
       -  udzielenie przez  Burmistrza Chodcza odpowiedzi i wyjaśnień co do przedłożonych    
           wniosków z posiedzeń Komisji,
       -  dyskusja,



4.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta i Gminy
Chodecz na rok 2016 .
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Skarbnik MiG,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XVII /118 /16
5.    Podjęcie  uchwały   w  sprawie   zmiany  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2016-2031 .  
       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - P. Skarbnik MiG,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XVII /119 /16
6.     Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia warunków udzielania i wysokości bonifikaty przy
sprzedaży  nieruchomości  lokalowej  mieszkalnej  w  drodze  bezprzetargowej   na  rzecz
dotychczasowego najemcy.
       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - P. J. Bontal ,
       -     opinia Komisji  Rolnej i Infrastruktury Technicznej,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały  Nr  XVII / 120 /16,
7.   Podjęcie uchwały w sprawie  „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy
Chodecz”.
       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - P. J. Bontal ,
       -     opinia Komisji  Rolnej i Infrastruktury Technicznej,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XVII / 121 /16,
8.   Podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do realizacji projektu „Usługi społeczne w
Mieście i Gminie Chodecz”.
       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - P. K. Jóźwiak ,
       -     opinia Komisji  Budżetu i Finansów,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XVII / 122 /16,
9.  Interpelacje i zapytania  radnych .
10.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski .
11.  Zakończenie  obrad  sesji.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  przekazała iż protokół z poprzedniej sesji  był wyłożony do
wglądu, radni mieli możliwość zapoznania się,  poprosiła o przyjęcie protokołu z poprzednich
obrad  w  głosowaniu  jawnym,  za  przyjęciem  głosowało  11  radnych,  przeciw  -0,
wstrzymało -0. Przewodnicząca stwierdziła, że protokół  z obrad XVI  sesji został  przyjęty.

Ad. 2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
Sprawozdanie z działalności burmistrza.
Burmistrz przekazał iż w okresie między sesyjnym działo się trochę mniej rzeczy ze względu
na okres wakacyjny i krótki okres międzysesyjny. Spotkania jednakże jakie się odbyły były
bardzo absorbujące. Po sesji zaraz na następny dzień odbyła się kupała, i wszyscy wiemy jak



było. Kupała szczęśliwie się rozpoczęła i szczęśliwie się zakończyła. Mimo deszczu i burzy,
dla organizatorów i uczestników wszystko zakończyło się dobrze.
Gmina jest  w trakcie  przygotowywania wielu projektów, pod projekty unijne i  większość
czasu absorbowały Burmistrza spotkania z projektantami i nie tylko, jednakę te spotkania w
Starostwie . W dniu 6 lipca odbyło się spotkanie w Starostwie ONG chodzi o przeznaczenie
środków które wynoszą w granicach 80 procent dofinansowania. Po zmianach w przypadku
Chodcza  wynia,  że  będzie  można  występować  o  trmomodernizację  budynku  szkolnego.
Wniosek  został  złożony  konkurs  zostanie  rozstrzygnięty  na  koniec  października.  Gmina
przygotowuje  się  do  złożenia  wniosku o  schetynówki  ,  konkurs  został  ogłoszony dzisiaj.
Istotną  sprawą  jest  to  że  termin  składania  wniosków jest  15  września  br.  Jak  wszystkim
wiadomo jest przygotowywany projekt o wniosek na droge odcinek tzw. Grabina przez Łakno
,Łanięta do granicy województwa wielkopolskiego o długości 7,5 km. Na Komisjach Rady
było to wielokrotnie omawiane, częściowo również na sesji Rady. Kończy się projektowanie
drogi w Brzyszewie o długości 2 km, w przyszłym tygodniu projekt ma być oddany. Zostanie
ogłoszony przetarg na ten odcinek drogi. Jest to droga gruntowa w tej chwili od świetlicy w
Brzyszewie do Bodzanowa. Jest to odcinek około 2 km. Do granicy z Gminą Choceń. Będzie
takie  zamknięcie  dróg  asfaltowych.  Nie  będzie  to  droga  do  nikąd  .  Są  w  trakcie
przygotowywania dwa przetargi na dwie drogi. Rozstrzygnięcie będzie w dniu n22 , na dwie
drogi – jedna w Kromszewicach –I linia, może ktoś powie że do pól, ale jednak nie. Jednak
do mieszkańców, drugi przetarg na przebudowę drogi w Cettach w kierunku cmentarza. Tej
drogi od lat bardzo brakowało. Teraz mamy lata suche, ale kiedy były lata mokre to te osoby
które uczestniczyły w ceremoniach pogrzebowych to wiedzą że ciężko było przejechać tą
drogą. Odnośnie przetargów na drogi sa ogłoszone trzy przetargi. Są również ogłoszone trzy
przetargi  na  żłobek  –  wykonanie,  oraz  na  sprzedaż  mieszkań.  Jedno  w  bloku  przy  ul,
Warneńczyka , drugie w rynku po Panu Majerowskim. A w bloku po P. Wójciku. W dniu 26
sierpnia  odbędzie  się  przetarg  nieograniczony  na  te  mieszkania.  Osoby  zainteresowane
zapraszamy do brania udziału , zależy od  uzyskania jak najlepszej ceny. Na ten rok to już
wszystkie   przetargi.  Są  też  inne  zadania  do  wykonania  jednakże  są  one  w  WPF  i  niw
wymagają  przetargu.  Odbywa  się  już  nadbudowa  przedszkola  samorządowego,  oraz
nadbudowa i rozbudowa kompleksu żłobka,  powstanie ponad 400m powierzchni użytkoej.
Będzie to połączone z przedszkolem. 70% będzie wykonane w sierpniu kolejne 30% będzie
wykonane w soboty i niedziele bez przerywania zajęć w czasie trwania roku szkolnego. Są to
prace elektryczne które nie będą nikomu przeszkadzały. Ponadto dzisiaj będzie podejmowana
uchwała o dofinansowanie MGOPS o kwotę 550tys. zł. tzw. Projekty miejskie. Projekt się
nazywa usługi w mieście i gminie Chodecz, trwałość projektu jest cztery lata otrzymujemy
dofinansowanie 90% do kwoty 550 tys. zł. Kolejne dwa lata to będzie spoczywać na barkach
gminy.  Projekt  nasz  został  prawidłowo  opracowany  i  się  zakwalifikował  w  Urzędzie
Marszałkowskim.  Gmina Chodecz potrafi korzystać ze środków zewnętrznych. Coraz mniej
będzie pieniędzy do pozyskania na projekty twarde tj. inwestycje budowlane, coraz więcej
będzie środków na tzw. Projekty miękkie w których gmina będzie brała udział.  Czeka nas
organizacja dożynek, dzisiaj  o godz. 9 odbyło się w tej  sprawie spotkanie w którym brali
udział sołtysi koła Gospodyń wiejskich , przedstawiciele Koła Łowieckiego. Wszystko jest
dopięte na przedostatni guzik. Dożynki są na dobrej drodze, będą goszczone zespoły oraz
obchody 150lecia KGW na ziemiach polskich. W tym okresie międzysesyjnym odbywały się



posiedzenia komisji  rady w których Burmistrz  uczestniczył.  W dnia 8 lipca br.  Burmistrz
uczestniczył  w  pikniku  NATO w Toruniu.  Był  Prezydent  Barak  Obama,  którego  widział
Burmistrz z dalekiej odległości. Dzisiaj jeszcze o godz. 18 spotkanie na Plebanii ze Starostą
Kacą i Proboszczem w sprawie utwardzenia placu przy Kościele który ma służyć za parking.
W  innych  gminach  place  te  są  już  dawno  utwardzone.  Pewne  miejsca  świadczą  też  o
miejscowości. Na pierwszym miejscu jest kościół a na drugim jest Urząd i szkoła. Dlatego w
tym roku zostanie zrobiony plac przed Urzędem , plac przed szkołą i uda się tez wykonać
parking przy kościele. Są to pewne miejsca które świadczą o radnych i władzy. Burmistrz
uważa,  że  Starosta  dołoży  się  w  kwestii  finansowej  tak  jak  obiecał.  I  w  tym  roku  są
wykonane te zaplanowane zadania. Na tym zakończył Burmistrz swoje sprawozdanie .
W Urzędzie powstały pewne zmiany kadrowe, z dniem 31 maja zakończył prace doradca Pan
Zbigniew  Piechocki.  Pracuje  w  innej  instytucji  nie  związanej  z  Chodczem.  30  lipca
zakończyła pracę Pani Joanna Kozińska, skończyła się umowa o pracę i też nie  pracuje w
Urzędzie. Od tygodnia  Mecenasem w Gminie jest Dorota Grabczyńska. Zbieżność nazwisk
jest  nie  przypadkowa,  natomiast   stopień  spowinowacenia  pozwala  na  zatrudnienie  Pani
Doroty w Urzędzie i  na to  aby Burmistrz  był  jej  przełożonym.  Tak żeby to była jasność
sprawy, bo mogą być gdzieś tam różne insynuacje więc stopień pokrewieństwa zgodnie z
prawem polskim pozwala, aby Burmistrz był przełożonym i żeby P. Grabczyńska w Urzędzie
pracowała.
Pytania, dyskusja nie było w tej kwestii. 

Ad. 3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
Sprawozdania z odbytych posiedzeń Komisji Rady Miejskiej.

Pani  Kwiatkowska  Ewa  Komisja  Obywatelska-  Komisja   w  okresie  tym  odbyła  jedno
posiedzenie  w  dniu  9  lipca.  To  było  takie  nietypowe  posiedzenie,  bo  oprócz  członków
Komisji  i  zaproszonych  pozostałych  radnych  uczestniczyło  ponad  200  osób  z  terenów
rekreacyjnych nie stałych mieszkańców gminy. Posiedzenie odbyło się w sali OSP Chodecz.
Przez kilka godzin trwały roszczenia letników niezadowolonych z wysokości opłat za śmieci
jak również  wywóz –cena za nieczystości płynne. Jak również za opłaty podatkowe. Trudno
to nazwać dyskusją  .  Wnioski  z  tego posiedzenia powstały następując .  Do Burmistrza –
należy przygotować stałe miejsca odbioru śmieci z działek rekreacyjnych. Następnie nadać
numery  punktom odbioru  tak  aby  były  widoczne.  Sporządzić  kalkulację  po  zakończeniu
sezonu letniego, uwzględniając koszty do końca września. Przygotować informację pisemną
na  temat  ilości  złożonych  deklaracji  ilości  osób  płacących  jakie  są  kwoty  zaległości  w
opłatach  i  jaką  kwotę  udało  sie  ściągnąć  ,  oraz   zlecić  przygotowanie  kosztorysów  na
wykonanie  ogrodzenia  punktów  odbioru  nieczystości  stałych.  Do  radnych  wystąpiono  o
ponowna  analizę  kosztów  wywozu  nieczystości  stałych  i  odpadów  na  terenach
rekreacyjunych przez pozostałe Komisje uwzględniając głosy z posiedzenia komisji w dniu 9
lipca. Wnioskowano o wspólny wyjazd na tereny rekreacyjne wszystkich Komisji razem , a
do Przewodniczącej w miarę możliwości udzielić pisemnej odpowiedzi na zebrane wnioski od
pozostałych komisji.



Pan Grzegorz Makowiecki Komisja Budżetowa  - odbyła 1 spotkania w dniu wczorajszym ,
na tym spotkaniu głownie były omawiane zmiany do budżetu jak i w WPF. Zmiany dotyczą
zmiany  dachu  na  szkole,  bibliotece,  modernizacja  kanalizacji  w  Chodeczku  która  jest
konieczna w tej chwili i przygotowanie przedszkola – przygotowanie ppoż. W przeciwnym
razie  nie  będzie  odebrane  wykonanie  żłobka  i  innych  wykonywanych  zadań.  Komisja
opiniowała sprawę dotacji do MGOPS w Chodczu gdzie dofinansowanie będzie wynosiło w
granicach 90%. Pani Kierownik wyjaśni sprawy przy omawianiu projektu uchwały w tym
temacie.

Pani  Monika  Turbiak  Wiceprzewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  powiedziałaiż  Komisja  w
omawianym okresie odbył a1 posiedzenie w dniu 8 lipca 2016r. Tematem przewodnim była
działalność MGOPS w Chodczu. Komisja skupiła się na analizie raportu po kontroli , kontroli
Wojewódzkiej przeprowadzonej w MGOPS. Wnioski to prośba o wykonaniu zaleceń jakie
zostały wskazane przez grupę kontrolerów. 

Pan Wiesław Felinak Komisja Rolna i Infrastruktury Technicznej powiedział , że  Komisja
Rolna  odbyła  dwa posiedzenia.  Pierwsze  w dniu  15  lipca  i  dotyczyło  suszy rolniczej  na
terenie naszej gminy, Wpłynęło pismo od Wojewody w którym jest zawarta informacja że
teren naszej gminy kwalifikuje się do klęski suszowej. Komisja wystąpiła z wnioskiem do
Burmistrza  o wystąpienie do Wojewody o powołanie Komisji do badania strat w uprawach
rolnych. Taka Komisja jest powołana i wnioski są przyjmowane. Wymagane jest 30% strat
danej uprawy. Aby zakwalifikować się do jakiejkolwiek pomocy. Mogą tylko być umorzenia
w KRUS. Zajęto się  sprawą wykaszania zakrzaczeń poboczy w pierwszej  kolejności  tam
gdzie zagrażają bezpieczeństwu. Drugie posiedzenie odbyło się w dniu 10 sierpnia. Głownym
tematem  była  sprawa  udzielenia  bonifikaty  przy  sprzedaży  nieruchomości  lokalowej
mieszkalnej przy Al. Zwycięstwa w Chodczu. Komiska zaproponowała 20% bonifikaty przy
sprzedaży mieszkania.  Taki  jest  wniosek na  piśmie.  Następnie  Komisja  zajęła  się  analizą
projektu  uchwały  w  sprawi   programu  gospodarki  niskoemisyjnej.  Jest  to  potrzebne  do
opracowania tego programu. Burmistrz na wczorajszym spotkaniu powiedział na temat zadań
inwestycyjnych  do  końca  tego  roku.  Modernizacja  odcinka  kanalizacji  ściekowej  w
Chodeczku.  Następna  sprawa  to  naprawa  dachu  na  MG-Bibliotece  Publicznej  i  naprawa
dachu  na  budynku  szkoły  podstawowej  ,  oraz  ustalono  wspólnie  że  na  razie  będą
omawianie  instalacji  wodociągowej  i  elektrycznej  do  wymagań  ppoż.w  przedszkolu
samorządowym.  Urząd  będzie  się  starał  o  kompleksową  pożyczkę  na  te  zadania  z  Woj.
Funduszu Ochrony Środowiska która z czasem będzie  w części nawet do 30% umorzona.
Zapoznano  się   z  pismem  od  mieszkańców  działek  letniskowych  wymywania  piachu  w
miejscowości Gawin. Był na posiedzeniu Komisji Prezes ZGK Spółki , udzielił informacji, że
sprawa ta wyniknęła w zasadzie jak powstał wodociąg na tym odcinku , grunt został ruszony i
z  automatu  został  podniesiony.  Kiedy były lata  suche nie  było  problemu.  Kiedy przyszła
ulewa to woda zrobiła swoje. Trzeba będzie wybrać ziemi i położyć płyty betonowe wówczas
może będzie dobrze.

Pan Jerzy Stempczyński   Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Zdrowia ,  Kultury i  Sportu ,
który  powiedział  że  komisja  spotykała  się  trzykrotnie,  dwa  razy  w  lipcu  i  jeden  raz  w
sierpniu. Na pierwszym spotkaniu omawiano sprawę tablicy z nazwiskami upamiętniającymi



osoby  które  zginęłay  podczas  okupacji.  Nazwiska  tych  osób  padła  propozycja  aby  były
umieszczone na pomniku przed Urzędem. W związku  z powyższym na kolejnym spotkaniu
była kontynuacja tego tematu i  wówczas  zaproszono przedstawicieli  Bractwa Miłośników
Ziemi Chodeckiej  ,  które to  stowarzyszeni  e  jest  w posiadaniu również takiej  listy.  Rada
Miejska i Pan Burmistrz będą patronować wykonaniu tych tablic. W roku przyszłym te tablice
zostaną wykonane.  Jest  to naszym obowiązkiem jako mieszkańców że tyle  ludzi  i  rodzin
straciło życie podczas tej wojny, żeby te tablice były wykonane. Kolejnym tematem to pismo
od  Burmistrza  aby  groby  nieznanego  żołnierza  przenieść  do  jednej  wspólnej  mogiły
.Wykonać  jeden  pomnik.  Lista  osób  poległych  na  terenie  Gminy  Chodecz  została
zamieszczona  w  Redczu  Krukowy.  Ponadto  w  lipcu  było  niespodziewanych  gości  –
przedstawiciele Komitetu którzy zawiązują Stowarzyszenie , była Pani dyrektor, nauczyciele,
Pan Walczak. Zwrócili się do samorządu że chcą przejąć placówkę. Taka propozycja ze strony
samorządu  padła  w  miesiącu  grudniu.  Wówczas  mimo  oferty  zainteresowania  nie  było.
Obecnie jest to sprawa skomplikowana wskazał Pan Stempczyński, ponieważ  trzeba by było
odkręcić cały proces postępowania co do likwidacji SP Cetty. Spotkano się z rodzicami Rady
Rodziców  z  Zalesie  dwukrotnie,  natomiast  z  SP Cetty  nie  było  zainteresowania.  Do  25
sierpnia SZPO w Chodczu winno wystąpić do MEN o podręczniki dla uczniów. Podtrzymano
deklarację  wyprawki  w  kwocie  150  zł  dla  uczniów  którzy  zostaną  zapisani  do  SZPO
Chodecz. Burmistrz jak i Radni z dużą życzliwością odnosili się do rodziców z SP Zalesiez
SP  Cetty  do  obecnej  chwili  nie  zapisywano  uczniów  do  SZPO  Chodecz  jak  również
nauczyciele nie złożyli podań o pracę w SZPO Chodecz.

Dyskusja – brak.
Pan Burmistrz odpowiedział iż wnioski jakie spłynęły z posiedzeń Komisji do Burmistrza
zostały w trakcie już udzielone odpowiedzi  jak również przekazano na stanowiska

       Ad. 4.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu
Miasta i Gminy  Chodecz na rok 2016 .
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Skarbnik MiG,
Pani Skarbnik Miasta i Gminy Danuta Nowakowska  przedkładając informację  w powyższej
sprawie  powiedziała, iż w toku realizacji budżetu   miasta i gminy Chodecz dokonuje się
następujących  zmian  –  dochody  –  transport  i  łączność  zmniejszenie  dofinansowania
inwestycji o kwotę 65.564,00 zł w wyniku podpisania umów z Województwem Kujawsko-
Pomorskim na odbudowę dróg gminnych Cetty – Broniszewo -67.450,00 zł i Kromszewice
kwota 467.670,00 zł. Zmniejszenie  o kwotę 1.600.000,00zł.  brak dofinansowania z budżetu
państwa na odbudowę dróg gminnych w ramach usuwania skutków klęsk żywiołowych. 
 W zakresie oświaty zwiększenie o kwotę 4.790zł. oraz zwiększenie o kwotę 5.382,00zł. są to
dotacje celowe na wyposażenie szkół w podręczniki i  materiały edukacyjne lub materiały
ćwiczeniowe oraz zakup podręczników. Kwota 691.060,00zł.  z zadania termomodernizacji
szkoły  podstawowej  w  Chodczu  przeniesiona  na  2017  rok.  W  oświacie   zwiększenie
subwencji o kwotę 2.000zł.
Natomiast  w  pomocy  społecznej  zwiększenie  o  kwotę  435.469zł  z  przeznaczeniem  na
wypłatę  świadczenia  wychowawczego,  zwiększenie  o  kwotę  2.806  zł  z  przeznaczeniem
na  opłacanie  składki  na  ubezpieczenie  zdrowotne,  zwiększenie  o  kwotę  333.876  zł  z



przeznaczeniem na dofinansowanie wypłat zasiłków okresowych zwiększenie o kwotę 38.183
z przeznaczeniem na dofinansowanie wypłat zasiłków stałych. 
W zakresie  wydatków  Pani   Skarbnik  wskazała  iż  nastąpi  odbudowa  dróg  gminnych  w
ramach usuwania skutków klęsk żywiołowych z uwagi na brak dofinansowania z budżetu
państwa zadanie nie będzie realizowane kwota w planie 2.000.000zł. Zwiększenie wydatków
na  budowę  chodnika  w  ciągu  drogi  powiatowej  Modlibórz  –  Kłóbka  –  Chodecz  w
miejscowości  Chodeczek  na  odcinku  o  długości  400mbo  kwotę  80.000  zł.  Zmniejszenie
rezerwy ogólnej o kwotę 30 tys. zł. z przeznaczeniem na wydatki związane z organizowaniem
masowych  imprez  na  Tereni  gminy Chodecz.  Natomiast  w  oświacie   termomodernizacja
szkoły podstawowej w Chodczu przeniesiona na rok 2017, zmniejszenie zadania o kwotę
1.200.000zł. Zwiększenie zadania o kwotę 150tys. zł. remont dachu na szkole podstawowej w
Chodczu. Zwiększenie zadania  -  wydatków o kwotę 150 tys.  zł.na zadanie inwestycyjne
„dostosowanie instalacji  wodociągowej  i  elektrycznej  do wymagań przeciwpozarowych w
przedszkolu samorządowym. Modernizacja oczyszczalni ścieków  w miejscowości Mielno
przeniesiona  na rok 2017 jak również modernizacja uzdatniania stacji wodociągowej w w
Mielnie. Zwiększenie zadania o kwotę 200 tys. zł. modernizacja kanalizacji w Chodeczku.
Zwiększenie  wydatków  o  kwotę  100.000zł.  na  zadanie  inwestycyjne  remont  dachu  na
Miejsko-Gminnej Bibliotece Publicznej w Chodczu. W związku z powyższym Pani Skarbnik
poprosiła Wysoką Radę o podjęcie przedmiotowej uchwały.

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna przedłożył Pan Przewodniczący  Komisji
Budżetu i Finansów Pan Grzegorz Makowiecki.
Dyskusja – brak, radni nie wnosili dyskusji w powyższej sprawie.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.  Za  podjęciem
głosowało 11 radnych, przeciw-0, wstrzymało -0.
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  stwierdziła,  iż  uchwała  Nr  XVII  /118  /16  zmieniającej
uchwałę  w sprawie   uchwalenia  budżetu  Miasta  i  Gminy  Chodecz  na  rok  2016 została
podjęta .

       Ad. 5.   Podjęcie uchwały  w sprawie  zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2016-2031 .  
       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - P. Skarbnik MiG,
Pani Skarbnik Miasta i Gminy Danuta Nowakowska  przedkładając informację  w powyższej
sprawie  powiedziała, iż skorygowano wysokość dochodów i wydatków do kwot ujętych w
zmienionej uchwale budżetowej na 2016r. w tym m.in. dochody bieżące i majątkowe oraz
kwoty wydatków bieżących  i  majątkowych.  Ponadto  wprowadzono  zmiany w załączniku
przedsięwzięcia w celu urealnienia zadań i wysokości nakładów na zadania inwestycyjne.
Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna przedłożył Pan Przewodniczący  Komisji
Budżetu i Finansów Pan Grzegorz Makowiecki.
Dyskusja – brak, radni nie wnosili dyskusji w powyższej sprawie.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.  Za  podjęciem
głosowało 11 radnych, przeciw-0, wstrzymało -0.
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż uchwała Nr  XVII /119 /16 w sprawie  zmiany
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2016-
2031 została podjęta .



Ad.  6.  Podjęcie  uchwały   w  sprawie  ustalenia  warunków  udzielania  i  wysokości
bonifikaty  przy  sprzedaży  nieruchomości  lokalowej  mieszkalnej  w  drodze
bezprzetargowej  na rzecz dotychczasowego najemcy.
       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - P. J. Bontal ,
Pan Jerzy Bontal   w sprawie  ustalenia  warunków udzielania  i  wysokości  bonifikaty przy
sprzedaży  nieruchomości  lokalowej  mieszkalnej  w  drodze  bezprzetargowej   na  rzecz
dotychczasowego najemcy powiedział , iż  na podstawie art. 68 ust. 1 z dnia 21 sierpnia 1997
r. o gospodarce nieruchomościami (tekst jednolity Dz. U. z 2010 r. Nr 102, poz. 651 z późn.
zm.) Rada Miejska upoważniona jest  do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia warunków
udzielania bonifikaty i wysokości stawki procentowej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego w
drodze  bezprzetargowej  na  rzecz  dotychczasowego  najemcy.  Warunkiem  formalnym
udzielenia  zgody  jest  sprzedaż  nieruchomości  jako  lokalu  mieszkalnego.  Zbywana
nieruchomość  stanowi  lokal  mieszkalny a  najemca  lokalu  wymieniony w §  4  wystąpił  z
wnioskiem o wykup na własność wynajmowanego lokalu. Celem udzielenia bonifikaty jest
dokończenie  prywatyzacji  części  zasobu  mieszkalnego  oraz  realizacja  zaplanowanych
dochodów budżetu Gminy Chodecz.
Opinia Komisji  Rolnej i Infrastruktury Technicznej – pozytywna przekazał przewodniczący
Wiesław Feliniak.
 Dyskusja brak radni nie wnosili dyskusji w powyższym temacie.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.  Za  podjęciem
głosowało 11 radnych, przeciw-0, wstrzymało -0.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  iż  uchwała  Nr  XVII  /120  /16  w  sprawie
ustalenia  warunków  udzielania  i  wysokości  bonifikaty  przy  sprzedaży  nieruchomości
lokalowej mieszkalnej w drodze bezprzetargowej  na rzecz dotychczasowego najemcy została
podjęta.

       Ad. 7.   Podjęcie uchwały w sprawie  „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta
i Gminy Chodecz”.
       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - P. J. Bontal ,

     Pan Jerzy Bontal przedkładając informację w powyższej sprawie powiedział , że Plan
Gospodarki  Niskoemisyjnej  to  dokument  strategiczny,  którego celem jest  określenie  wizji
rozwoju  Miasta  i  Gminy  w  kierunku  gospodarki  niskoemisyjnej  Jego  zadaniem  jest
podniesienie efektywności energetycznej, zwiększenie poziomu wykorzystania odnawialnych
źródeł  energii,  jak  również  redukcja  emisji  gazów  cieplarnianych.  Czynności  te  w
konsekwencji   mają  służyć  wszystkim  mieszkańcom  gminy  poprzez  poprawę  jakości
powietrza oraz zmniejszenie kosztów energii. Kluczowym elementem Planu jest wyznaczenie
celów  strategicznych  i  szczegółowych,  realizujących  określoną   wizję  gminy  w  zakresie
zwiększenia  efektywności  energetycznej,  zmniejszenia  emisji  gazów  cieplarnianych  oraz
wdrożenia  nowych  technologii  zgodnie  z  zasadą  zrównoważonego  rozwoju.  Konieczność
opracowania Planu Gospodarki  Niskoemisyjnej   wiąże się  z  ratyfikowaniem przez Polskę
protokołem z Kioto oraz przyjętym przez komisję Europejską w grudniu 2008 r pakietem
klimatyczno- energetycznym, które skutkują  szeregiem obowiązków w tym w szczególności
koniecznością redukcji emisji gazów cieplarnianych i zużycia energii,  a także zwiększenia
udziału  wykorzystania  energii  z  odnawialnych  źródeł..Opracowanie  planu wynika  także  z
założeń Narodowego Programu Rozwoju Gospodarki Niskoemisyjnej, przyjętego przez Radę
Ministrów 16 sierpnia 2011 r.



Opracowany   Plan  gospodarki  Niskoemisyjnej  pozwoli  Miastu  i  gminie  Chodecz,  jej
podmiotom  oraz  mieszkańcom  pozyskać  fundusze  unijne  na  takie  działania  jak:
termomodernizacja budynków, czy wdrażanie inwestycji  w zakresie  Odnawialnych Źródeł
Energii . Opracowany Plan Gospodarki Niskoemisyjnej podniesie szanse Miasta i gminy oraz
innych  podmiotów  działających  na  jej  terenie  na  uzyskanie  dofinansowania  ze  środków
krajowych  i  Unii   Europejskiej,  w  tym w ramach  Regionalnego  programu  operacyjnego
Województwa Kujawsko-pomorskiego na  lata  2014-2020 i  funduszy ochrony środowiska.
Przedkładana uchwała doprecyzowuje ustalenia PGN zgodnie z wymogami unijnymi.
Opinia Komisji  Rolnej i Infrastruktury Technicznej – pozytywna przekazał przewodniczący
Wiesław Feliniak.
Dyskusja brak radni nie wnosili dyskusji w powyższym temacie.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.  Za  podjęciem
głosowało 11 radnych, przeciw-0, wstrzymało -0.
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż uchwała Nr  XVII /121 /16 w sprawie„Planu
Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Chodecz” została podjęta i stanowi załącznik
do niniejszego protokołu.

Ad.  8.   Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji  projektu  „Usługi
społeczne w Mieście i Gminie Chodecz”.
       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - P. K. Jóźwiak ,
Pani  Kierownik  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Chodczu   Katarzyna
Jóźwiak powiedziała iż celem projektu ,,Usługi społeczne w Mieście i Gminie Chodecz'' jest
rozwój  usług  opiekuńczych,  specjalistycznych  usług  opiekuńczych  w  odpowiedzi  na
zwiększające  się  w tym zakresie   zapotrzebowanie  mieszkańców gminy Chodecz.  Celem
projektu  jest  również  zainicjowanie  i  rozwój  usług  asystentów  osobistych  osób
niepełnosprawnych  (zapobiegające  marginalizacji  społecznej  i  zawodowej  osób
niepełnosprawnych).  Czas  trwania  projektu  to  okres  od  lipca  2016r.  do  czerwca  2018r.
Utrzymanie trwałości projektu wynosi 2 lata tj. od lipca 2018r. do czerwca 2020r. W ramach
projektu  zostaną  utworzone  4  nowe  miejsca  świadczenia  usług  społecznych,  a  w  czasie
rozwoju oferty usług utworzone zostaną 2 miejsca usług opiekuńczych, 2 miejsca świadczenia
usług  specjalistycznych  oraz  2  miejsca  świadczenia  usług  asystentów  osobistych  osób
niepełnosprawnych. 

 Oferta obejmie także udostępnianie pomocy i sprzętu służącego do świadczenia usług,
w tym profesjonalnej  opieki  i  usamodzielnianiu  osób  z  niepełnosprawnościami  W czasie
trwania  projektu  z  oferty  usług  opiekuńczych  skorzysta  co  najmniej  14  osób
niesamodzielnych z terenu Miasta i Gminy Chodecz.

Realizatorem  projektu  jest  Miejsko  –  Gminny  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  w
Chodczu.

Niniejsza  uchwała  jest  niezbędnym  załącznikiem  do  zawarcia  umowy  o
dofinansowanie projektu.
Opinia  Komisji   Budżetu  i  Finansów  –  pozytywna  przekazał  przewodniczący  Grzegorz
Makowiecki.
Dyskusja brak radni nie wnosili dyskusji w powyższym temacie.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.  Za  podjęciem
głosowało 11 radnych, przeciw-0, wstrzymało -0.



Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  iż  uchwała  Nr  XVII  /122  /16  w  sprawie
przystąpienia do realizacji projektu „Usługi społeczne w Mieście i Gminie Chodecz” została
podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu..

Ad. 9.  Interpelacje i zapytania  radnych .
Radny  Wiesław  Feliniak  zwrócił  się  z  zapytaniem  w  sprawie  funkcjonowania  funduszy
sołeckich  na  obecną  chwile,  jakie  jest  zaangażowanie   sołectw  w  realizacje  zadań
inwestycyjnych.
Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Chodcza, wskazał iż jest pewna technologia    naprawy
nawierzchni dróg gminnych i nikt na własną reke nie będzie wykonywał w sołectwach Nie
będzie dyskusji co do  procedury wykonywania i nawożenia dróg gminnych. Czas napraw
trwa  od końca sierpnia  przez około 6 tygodni.

Ad. 10.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski .
Przewodnicząca zwróciła się do uczestniczących w obradach sesji  o dyskusje w sprawach
bieżących.
Pan Kucharski  w wypowiedzi swej wrócił do obrad sesji Rady które odbyły się w remizie
OSP Chodecz, gdzie zabrał głos w sprawach bieżących, wskazał iż była to dyskusja słowo-
przeciwko słowu. W oparciu  o materiały jakie posiada do momentu stawiania wniosku o
odwołanie z funkcji Przewodniczącego Komisji to był czas , że jedna trzecia kadencji to był
brak aktywności Komisji Oświatowej. Jeżeli przerwa wynosiła trzy miesiące  to uważał , że
źle świadczy o pracy.  W tym czasie również nie wykonano kilku punktów z planu pracy
Komisji  to  jeszcze  gorzej  świadczy.  Pan  Stempczyński  wskazał  ,  że  ustawa  o  systemie
oświaty wzbrania podejmowanie wielu działań przez samorząd gminny – Komisje. Zwrócił
się z zapytaniem, czy ustawa zabrania spotkania z Rada Pedagogiczną Komisji Oświatowej –
nie zabrania. Czy ustawa zabrania spotkania z Radą Rodziców – również nie . Czy ustawa
zabrania przedstawienie danych co do poziomu nauczania – również nie zabrania. Czy ustawa
zabrania spotkania  z  dyrekcja szkoły – też nie  zabrania.  Jest  jak jest.  Patrząc na  to,  Pan
Stempczyński się bardzo obraża. Wracając do tego co Pan powiedział a można odczytać w
protokole, że w dniu 21 stycznia br. kiedy były podejmowane uchwały w sprawie likwidacji
szkół zabierali głos wszyscy radni. Jak Pan głosował za przyjęciem protokołu z 21 stycznia
2016r. w którym to protokole nie ma wszystkich radnych tylko dwoje zabierało głos. Albo
Pana wiedza jest niedobra, albo protokół został sfałszowany. Innej wersji nie ma. Protokół nie
został  sfałszowany,  protokół  był  taki  jaka  była  rzeczywistość.  Zabierała  głos  Pani
Przewodnicząca i Pan Stempczyński – Przewodniczący Komisji Oświaty. I nikt więcej głosu
nie zabierał w sprawie likwidacji szkół. W związku z tym , chodzi o coś innego, misterna
sprawa wizerunku zaczęła się sypać, ale to tak na marginesie.   Wcześniej zabierając głos Pan
Kucharskie  wskazywał  o   niskiej   świadomości  społecznej   nauczycieli  .  Przytakiwano
również co do wypowiedzi. A są przypadki że w miesiącu kwietniu już jest wiadomo jaki
uczeń będzie najlepszy  w szkole na koniec roku .Pan Kucharskie stwierdził iż są to jakieś
kpiny. Nie skończyły się jeszcze egzaminy a tu już wiadomo kto. Jeżeli na zawody jedzie
drużyna z łapanki i nie zdobywa pierwszego miejsca , a Pani jest obrażona i powiedziała iż
tych dzieci więcej nie zabierze. Jeżeli na wszelkiego rodzaju konkursy jeżdżą dzieci, a rodzice
maja ich kształcić, a nie nauczyciele, a jeżeli jest sukces to jest sukces nauczyciela, a jak jest
klęska to jest klęska dziecka i rodziców. Tak nie może tak być. Trzeba coś zmienić wskazał



Pan  Kucharski.  W związku  z  tym Pan  Kucharski  zapytał  się  Pana  Stempczyńskiego-  co
zamierza pan Przewodniczący zrobić, by podnieść na wyższy poziom świadomość społeczną
nauczycieli.  Jakie  przedsięwzięcia  zamierza Pan wykonać,   a na odpowiedź oczekuję  na
następnej sesji by Pan miał czas na zastanowienie się.

Pani  Gralak Elżbieta  w wypowiedzi  swej  podziękowała wszystkim radnym za  pomoc w
przeprowadzeniu  loterii  jaka  się  odbyła.  Poprosiła  aby  radni  wyrazili  aprobatę  co  do
umiejscowienia  zaprojektowanej  ławeczki,  zwróciła  się   aby  radni  pozwolili  postawić
ławeczkę zaprojektowaną przez Panią Gralak z herbem Chodcza na skwerku w Chodczu. Pani
Gralak  podziękowała  władzy samorządowej tj. Burmistrzowi, Przewodniczącej i Radnym za
wszelką  pomoc  w podejmowanych przez nią  działaniach, że jednak mogła coś zrobić dla
społeczności lokalnej. Zwróciła się o dalsze przyzwolenia na wykonywanie przedsięwzięć ze
strony Bractwa Miłośników Ziemi Chodeckiej.
Pani Anna Twardowska Przewodniczący Rady Miejskiej podziękowała w imieniu całej Rady
Miejskiej  za  słowa  skierowane  pod  adresem  radnych,  podziękowała  Pani  Gralak  za
zaangażowanie  w  prowadzenie  wielu  zadań  na  rzecz  środowiska  chodeckiego,
Przewodnicząca podkreśliła iż zorganizowana impreza była świetna, dobrze zorganizowana i
przyniosła  dużo  dobrego  naszej  Gminie,  ponieważ  wielu  mieszkańców  skorzystało
miejscowych  jak  i  przyjezdnych.  Wszystko  bardzo  dobrze  się  udało.   Co  do  ławki
zaprojektowanej  i  jej  umiejscowienie  to  opinia  jest  pozytywna,  Komisja  Obywatelska
przedłoży  opinię  ,  zaprojektowana  ławka  jest  bardzo  piękna  wskazała  Pani  Anna
Twardowska.

Pani  Gralak  Elżbieta  wskazała  ,  jeżeli  zdrowie  jej  pozwoli  to  na  rok  przyszły  chce
zorganizować  na  szersza  skalę  i  zorganizować  loterię  na  Kupale  wspólnie  z  Bractwem
Miłośników Ziemi  Chodeckiej,  a  może  następną  ławeczkę  zaprojektują  radni  i  będzie  to
wspólna cegiełka dla naszej społeczności.

Przewodnicząca  Rady  Miejskie  odniosła  się  w  swej  wypowiedzi  do  wypowiedzi  Pana
Kucharskiego, postrzeganie rzeczywistości może być tak różne  jak to w demokracji, każdy
inaczej to odbiera. Przewodnicząca nie może się zgodzić z wypowiedzią , co do  spotkań  w
sprawie oświaty,  że było bardzo mało. Otóż w tym temacie spotkań odbyło się bardzo dużo. I
na  gruncie  prywatnym  było  wiele  rozmów,  odbyły  się  zebrania  w  szkołach  także  wiele
rozmawiano jak i co zrobić aby usprawnić tą oświatę. Nie możemy absorbować nauczycieli i
dyrektora tak bardzo, bo przecież musza trochę pracować. Pani Przewodnicząca stwierdziała,
ze  tych  spotkań  było  naprawdę  dużo  i  były  umożliwione  te  spotkania,  nie  mniej  jednak
WIĘCEJ  Rada  nie  mogła  na  to  czasu  poświęćić.  Wskazała  również  ,  że  radny   Jerzy
Stempczyński  mimo Pana Kucharskiego krytyki  zalety ma .  W celu sprawowania funkcji
swojej znajduje uznanie wśród mieszkańców naszego miasta ponieważ  głosowali na niego i
obdarzyli mandatem radnego, żeby reprezentował  mieszkańców . Po tylu latach sprawowania
swojej  funkcji  ,  kadencji  mieszkańcy  uznali  że  jednak  jest  to  osoba  godna  ich
reprezentowania i tyle tu wystarczy. Jest to demokracja wskazała i musi przejść do porządku
dziennego obrad sesji.



Radny  Jerzy  Stempczyński  powiedział  iż  jest  to  strata  czasu  w  niektórych  momentach,
każdego  człowieka  należy  szanować,  wnikliwie  słuchać,  nawet  jeżeli  zgłasza  jakieś
impertynencje, stwierdził iż nie obraża się w stosunku do Pana Kucharskiego, nie zawsze Pan
Kucharski ma rację. Nic konstruktywnego Pan Kucharski nie wnosi. Wskazał iż odpowie tak,
że może się  trochę przejęzyczył,  być  może nie  wszyscy zabierali  głos,  ale  wszyscy brali
udział  w  zebraniach  w  sprawie  likwidacji  w  szkoły  podstawowej  w  Zalesiu  i  szkoły
podstawowej w Cettach. Natomiast zabierali głos z tego co pamiętam, radny Kluzik, radny
Łuczak, Pani Przewodnicząca , Pani Kwiatkowska być może nie zostało odnotowane, ale są
nagrania i można odsłuchać. Wywiązała się dyskusja pomiędzy radnym P. Stempczyńskim i P.
Kucharskim i wskazał iż dokumenty świadczą, że trzy miesiące to kwartał bezczynności ze
strony Komisji Oświatowej. Dokumenty same mówią , czytam i wynika z nich stwierdził Pan
Kucharski. Skoro plan pracy  komisji został na sesji uchwalony i nie ma jego realizacji to o
czym dalej dyskutować i mówić. Natomiast Pan Stempczyński wskazał, aby Pan Kucharski
startował w wyborach samorządowych i pozyskał mandat i działał jako radny. Odpowiadając
Pan Kucharski nie jest zainteresowany ubieganiem się o mandat radnego. Pan Stempczyński
wskazał, iż pracowała w Urzędzie tyle czasu  osoba brała pieniądze i nic konstruktywnego nie
zrobiła w zakresie oświaty. Poprzednio działała i była Przewodniczącą Komisji Oświaty Pani
Wilińska, też Pan tak przychodził i krytykował. Czy jakieś działania zrobiła Pani Wilińska, co
zrobiła – nic. A Pan Kucharski przez rok chciałby aby w oświacie zrobić wszystko, zmienić
system oświaty w Chodczu, należy się zastanowić . 
Przewodnicząca Rady powiedziała iż każdy inaczej postrzega te wszystkie sprawy.
Przestałem przychodzić na sesję w tedy kiedy poszedłem do Pani Wilińskiej że protokoły s
posiedzenia Rady sa fałszowane. Pani Wilińska to niech Pan to powie na sesji. A ona nie
zareagowała i przestałem  przychodzić i dlatego na temat szkolnictwa nic więcej nie mogłem
powiedzieć bo przestałem przychodzić, dlatego że się nic nie robi i chowało się głowę w
piasek. Nigdy nie chciałem tego mówić ale Pan Stempczyński zmusił  Pana Kucharskiego do
tego  powiedzenia.  Bo  po  półtora  roku  przyszedłem  i  powiedziałem,  że  protokoły  są
fałszowane.  I  co  do  tego  reakcji  nie  było  i  Pan  Kucharski  przestał  przychodzić.  To  jest
poważny zarzut  fałszowania powiedział  Pan Stemczyński  Jerzy.  Ponownie  Pan Kucharski
powiedział, że zapewnia i wie  co mówi.  
Pan Stempczyński powiedział, że skoro Pan wie to są organy ścigania i niech Pan zgłosi i tyl,
a nie rzuca takie hasła w przestrzeń publiczną, że ktoś coś powiedział .
Jeszcze raz Pan Kucharski podkreślił, że czyta dokumenty. 

Pan Stempczyński powiedział, że jeżeli dotyczy Pana Kwiecińskiego Marka dyrektora SZPO
Chodecz,  to  nie  było  podejmowanych  takich  konkretnych  działań,  ponieważ  miał  trudną
sytuację, miał ciężko chorą żonę. Więc nie było Pana Marka tutaj w ogóle. Spał w klinice
dzień i noc przy swojej  ciężko chorej żonie. Tak nie wypada mówić, jeżeli Pan Kucharski ma
trochę empatii to należy uszanować drugiego człowieka.

Pan  Sołtys  Lewandowski   Soł.  Zbijewo-zwrócił  się  do  Pana  Burmistrza,  radnych  i
zaproszonych gości, mówiąc że ma prośbę , aby zrobić coś z nawierzchnią drogi w kierunku
starej szkoły w Psarach, ponieważ jest ciężka sytuacja z jej nawierzchnią , pomimo że chodzi
równiarka to nic dobrego nie przynosi co do efektywności przejezdności tej drogi.



 Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej wskazała, aby w projektowaniu budżetu na rok 2017
pochylić się nad  tematem modernizacji nawierzchni drogi w miejscowości Psary w kierunku
starej szkoły. Może zapisać sprawę przedmiotową ponieważ będzie projektowanie budżetu już
niedługo.
Więcej żadnych innych spraw nikt z sali obrad nie zgłaszał.

Ad. 11.  Zakończenie  obrad  sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej  wypowiedziała,  iż  „zamyka obrady dzisiejszej  sesji  Rady
Miejskiej w Chodczu”.

Przewodniczący
Rady Miejskiej

 Anna Twardowska


